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        *A24.001914* 
 
 

Verslag 
Locatiebezoek Tijdelijke Gemeentelijke Opvanglocatie(TGO) Putte, 

Gemeente Woensdrecht 
 

Registratienummer: A24.001914       
Datum: 30 augustus 2024 Tijd: 9:00 – 14:00 uur Locatie: TGO in Putte, Gemeente 
Woensdrecht 
     
 

 
Aanwezig bij het bezoek: Leden van de klankbordgroep Regionale Opvang Locatie, Platform   

Asielopvang Zuidplas, Stichting ZO!, raadsleden, wethouder en 
ambtelijke vertegenwoordiging van Gemeente Zuidplas  

 
Inleiding 
In dit verslag zijn de reacties en bevindingen weergegeven van de bovengenoemde aanwezigen bij 
het locatiebezoek aan de TGO in Putte, gemeente Woensdrecht. 
Deze locatie werd op 30 augustus tussen 9:00 – 14:00 uur bezocht om ervaring op te doen en lering 
te trekken uit de wijze van opvang die deze gemeente daar georganiseerd heeft. 
 
Zoals bij de lunch op locatie aan iedereen ook aangegeven, kijkt en luistert iedereen op zijn manier 
naar het verhaal over deze locatie en verstrekte informatie. Gemeente ambtelijk, bestuurlijk, platform, 
stichtingen etc. Met de onderstaande reacties krijgen we een beeld vanuit verschillende kanten van 
deze ochtend. Er is afgesproken dat een reactie geven niet verplicht is.  
 
Hieronder zijn de reacties per persoon/ partij / groep weergegeven. 
 

 
Reactie raadslid Bovens (PvdA/ Groenlinks)  
 
Het was een goede ontvangst in Putte, gem. Woensdrecht, duidelijk verhaal wat mij betreft is van 
belang is dat de gemeente Woensdrecht zelf de regie heeft genomen en vervolgens in 
onderhandeling is gegaan met COA. 
Vriendelijke groet, 
Jacques Bovens  
 

 
Reactie Zuidplas Tolerant: 
 
Het bezoek aan de opvanglocatie Putte heeft veel informatie opgeleverd. Belangrijk leerpunt: de 
gemeente, niet het coa voert de regie. Er is overleg met omwonenden. De veiligheid is goed geregeld. 
Er zijn minder beveiligers nodig. Een goede mix van gezinnen en alleengaande mannen. Bewoners 
leveren spullen: kleding, speelgoed. De gasten koken soms samen. Probleem: de dagbesteding. Men 
moet bsn hebben om te werken en er moeten bedrijven beschikbaar zijn die mensen mogen laten 
werken. Kinderen gaan naar school. 
De ontvangst was hartelijk en zeer gastvrij, de lunch overvloedig en lekker. Jammer, dat één van de 
Nieuwerkerkers meteen na het welkom meende te moeten reageren hoe de gemeente in het verleden 
zaken anders had moeten aanpakken. 
 
Bertus Verbeek, Ad Uijtdewilligen 
Zuidplas Tolerant 
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Reactie lid Klankbordgroep ROL Zuidplas: 
 
"Mij blijft bij de wijze waarop men in Putte het 'gemeenschapsgevoel' binnen de locatie heeft 
vormgegeven. Ik zie hierin een mogelijkheid om draagvlak te vinden onder de inwoners door niet 
alleen verbaal zich te mengen in discussies maar ook door mee te werken als vrijwilliger. 
De negatieve wijze waarop er door de gemeente naar de rol van het COA wordt gekeken verbaasde 
mij als relatieve buitenstaander." 
 
Met vriendelijke groet, 
Jan-Christiaan Goudbeek 
 

 
Reactie Platform Asielopvang Zuidplas 

Gemeente Woensdrecht laat Zuidplas zien hoe asielopvang ook kan. Kleinschalig, onder eigen 
regie, beter en goedkoper dan met het COA.  
 
Het verhaal van gemeente Woensdrecht is niet anders samen te vatten dan inspirerend en 
hoopgevend: het is het verhaal van een burgemeester die gesteund door college en raad de regie 
heeft genomen in het asielopvangvraagstuk, en zich niet heeft laten leiden door wat vanuit Den Haag 
en het COA werd gedicteerd.  
 
Met als resultaat: een best practice van kleinschalige opvang die beter en goedkoper is dan wanneer 
gebruik wordt gemaakt van de aanpak van het COA. Een centrum waar een grote verscheidenheid 
van bewoners samen leeft; 17 nationaliteiten, mannen en vrouwen, volwassenen en kinderen.  
Het format werkt, zowel voor de inwoners van het opvangcentrum als voor de omwonenden, en de 
gemeente Woensdrecht zet verder in op de ingeslagen koers: regie houden, zelfredzaamheid 
stimuleren van de bewoners van het centrum, en integratie.  
 

Wat vooraf ging  
De innovatieve aanpak is niet onopgemerkt gebleven in gemeenteland - diverse gemeentes en ook de 
VNG, zijn gemeente Zuidplas al voorgegaan middels een werkbezoek aan de opvanglocatie in Putte. 
Vanuit het Platform Asielopvang Zuidplas betreuren we het dat gemeente Zuidplas zelf niet pro-actief, 
in een vroeger stadium kennis heeft genomen van en lering heeft getrokken uit de ervaringen van 
gemeente Woensdrecht. Noch het college, noch de raad – op enkele fracties na - heeft eerder een 
pas op de plaats willen maken om de mogelijkheden van kleinschalige opvang te onderzoeken. Dat 
het werkbezoek van gemeente Zuidplas in een zo laat stadium plaatsvindt, nota bene op initiatief van 
het Platform Asielopvang Zuidplas in plaats vanuit de beleidsmakers van de gemeente zelf, heeft veel 
verwondering opgeroepen. En dat onze eigen burgemeester Weber bij het bezoek niet van de partij 
bleek te zijn, evenzo. 
Maar vanuit de insteek ‘Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald’ hebben we als platform 
reikhalzend uitgekeken naar dit werkbezoek van gemeente Zuidplas aan gemeente Woensdrecht op 
30 augustus jl. Waarbij we graag op deze plaats zowel gemeente Woensdrecht, als gemeente 
Zuidplas willen complimenteren met de organisatie van deze dag. En de raadsleden die aanwezig 
waren – helaas waren sommige fracties in het geheel niet vertegenwoordigd - ; dank voor uw open 
houding, we rekenen er op dat u het verhaal van gemeente Woensdrecht verder brengt.  
  

Over hoe gemeente Woensdrecht de regie nam in het asielopvangvraagstuk 
In de eetzaal van de opvang, gehuisvest in een voormalig bedrijfspand aan de rand van het bosrijke 
Putte, trapt burgemeester Adriaansen af met: “Eén ding waar we als gemeente geen probleem mee 
hebben, is asielopvang. Dat hebben we getackeld!”. 
 
Vervolgens gaat hij in op het bewogen traject dat hieraan vooraf is gegaan. In een notendop: 
gemeente Woensdrecht kwam in verzet toen middels een ‘aanwijzing’ een gebouw werd gevorderd, 
waar zo’n 1.000 asielzoekers opgevangen zouden moeten worden. Het terrein werd al opengesteld en 
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gemeente Woensdrecht voelde zich buitenspel gezet. Adriaansen: “Dit is niet hoe je in Nederland met 
elkaar als overheden moet werken.”   
 
Vanwege de disproportionaliteit van het aantal op te vangen mensen in een kleine gemeenschap als 
Putte en mislukte pogingen om in samenspraak met het COA tot een aanpak te komen waarbij recht 
zou worden gedaan aan de inbreng en wensen van de gemeente, besloot gemeente Woensdrecht het 
opgelegde kader niet op te volgen maar een andere weg in te slaan en zelf de regie te nemen. Daarbij 
heeft burgemeester Adriaansen het voortouw genomen vanuit zijn speciale bevoegdheden in het 
kader van noodopvang, en is het initiatief voor de TGO (Tijdelijke gemeentelijke opvang) in Putte 
ontstaan. Bij een TGO draagt een gemeente zelf zorg voor het dagelijks beheer van de locatie. 
 
Het belang van zelf de regie nemen wordt meermaals onderstreept; door de burgemeester, als ook 
door gemeentesecretaris Peter Bogers, die zeer nauw betrokken is bij het reilen en zeilen van de 
opvang. Deze regie heeft zich vertaald in een samenwerking van de gemeente met het Rode Kruis 
waarbij in goede samenspraak de opvang van 100 asielzoekers is vormgegeven, op de locatie in 
Putte. De rol van het COA is dat zij betaalt, maar niét bepaalt. 
 

Haalbaarheid van kleinschalige opvang   
Een van de aanwezigen van het Platform Asielopvang Zuidplas stelt aan burgemeester Adriaansen de 
vraag: “In de discussie in gemeente Zuidplas over asielopvang, wordt kleinschalige opvang veelal 
afgedaan als een niet haalbare optie, mede omdat het kostentechnisch niet haalbaar zou zijn; 
schaalgrootte zou nodig zijn om efficiency te realiseren voor voorzieningen als dagbesteding, 
beveiliging ed. Hoe pakt dit uit voor de begroting van gemeente Woensdrecht, hoe krijgt de gemeente 
dit rond?”. Uit het verrassende antwoord van Adriaansen blijkt dat het financiële plaatje geen 
probleem is: “Wij kunnen het beter en goedkoper dan het COA zelf.”  
 
Er wordt geen blad voor de mond genomen als het gaat om de ervaringen met het COA, waarbij 
expliciet wordt gemaakt dat het COA een organisatie is die rigide vasthoudt aan een 
gestandaardiseerde aanpak, alleen gericht op kwantiteit. Als je met het COA in zee gaat, is er geen 
ruimte voor inwonersbelangen en alternatieve oplossingsrichtingen, gericht op humane opvang in 
kleinschalig verband.  
 

Inzichten uit de praktijk  
Het team van de gemeente en het Rode Kruis die deze opvang hebben gerealiseerd, is zichtbaar 
enthousiast over de ingeslagen weg. Van weerstand vanuit de inwoners van de gemeente blijkt geen 
sprake te zijn. Op de vraag van raadslid Ferry van Wijnen wanneer de samenleving bij dit initiatief is 
betrokken, luidt het antwoord dat vanaf het prille begin inwoners direct zijn geïnformeerd over de 
ontwikkelingen. Middels persoonlijke gesprekken, en een nauwe betrokkenheid van het dorpsplatform 
en buurtpreventieteam. Deze korte lijnen en openheid zijn erg belangrijk, zo benadrukt de 
gemeentesecretaris tijdens de rondleiding over het complex. Zo ook openheid over als er iets niét 
goed gaat: “vertel het eerlijke verhaal.” Desgevraagd is het 2 keer voorgekomen dat personen 
teruggestuurd zijn naar Ter Apel, omdat waarschuwingen na wangedrag geen resultaat hadden. Noot 
van Platform Asielopvang Zuidplas: dit is een van onze zorgen, dat in de bestuursovereenkomst over 
de ROL hier geen clausule over is opgenomen.  
 
De zelfwerkzaamheid van de bewoners is een belangrijke pijler van het centrum. De bewoners koken 
gezamenlijk, doen hun eigen was, houden de tuin bij en binnenkort zal ook de externe 
schoonmaakploeg niet langer nodig zijn omdat de bewoners dit zelf kunnen doen. Dit alles ontstaat 
niet als vanzelf: initiatieven worden gestimuleerd en er zijn heldere huisregels waarbij van bewoners 
wordt verwacht dat deze worden gerespecteerd.  

 

Oproep aan gemeente Zuidplas  
Over dit bezoek valt nog veel meer te vertellen – over de rustige sfeer die er heerste, de heerlijke 
lunch die is klaargemaakt door de bewoners, de bevlogenheid van de bestuurders die dit initiatief 
leven hebben ingeblazen. Maar de bal ligt nu bij de gemeente Zuidplas. Pakt de gemeenteraad de 
handschoen op om ook een andere koers te durven varen? Er zijn zo veel argumenten die pleiten 
voor een andere benadering dan de route die Zuidplas is ingeslagen. Gemeente Zuidplas, leer van de 
praktijklessen, neem uw inwoners serieus en sta op om in gemeente Zuidplas een eigen best practice 
te realiseren.  
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Platform Asielopvang Zuidplas  
 

 
Reactie van Stichting ZO! 
 
Op uitnodiging van de gemeente Zuidplas heeft Stichting ZO! deelgenomen aan het locatiebezoek 
TGO Putte in de gemeente Woensdrecht. Voor ons was het zeer interessant om de ervaringen te 
horen op het gebied van bijvoorbeeld de inzet van vrijwilligers, de dagbesteding van de mensen en de 
inburgering. Alhoewel er een verschil zit in opzet en verantwoordelijkheden tussen een Tijdelijke 
Gemeentelijke Opvang en een Regionale Opvanglocatie (ROL) is het voor ons toch interessant 
gebleken om vanuit de gemeente Woensdrecht te horen hoe zij zaken hebben opgepakt en waar zij 
tegenaan gelopen zijn bij zowel de voorbereiding als bij de uitvoering. Het was bijvoorbeeld 
interessant om te horen dat jongerenwerkers van de betrokken welzijnsorganisatie wekelijks op 
bezoek komen. Ook was het goed om te horen dat er sprake is van een goede samenwerking tussen 
de verschillende partijen in het sociaal maatschappelijk en het medisch domein .  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ed Lugthart 
 

 
Reactie Projectleider Taskforce Huisvesting Ontheemden, Gemeente Zuidplas: 
 
In basis vond ik het een prima werkbezoek van deze opvanglocatie in gemeente Woensdrecht. De 
sfeer was goed. De organisatie van de busreis met aansluitende lunch was goed geregeld en 
afgestemd met gemeente Woensdrecht. Het was goed te zien dat bestuurders van beide gemeentes 
er waren die vanuit beide gemeentes het woord konden voeren en vragen konden beantwoorden. De 
samenstelling van de groep was in mijn optiek ook goed. Het platform asielopvang Zuidplas (PAZ) 
heeft de gemeente uitgenodigd op de TGO. Er was van het PAZ een goede afvaardiging (8 
personen). Ook Zuidplas Tolerant (2 personen) en Stichting ZO! (2 personen) waren 
vertegenwoordigd. Vanwege het ingezette participatietraject was ook de klankbordgroep uitgenodigd. 
Van deze klankbordgroep waren 5 personen aanwezig. Verder was de raad/griffie ook 
vertegenwoordigd met 7 personen. 
Nadat we gezellig in de bus onderling gesprekken hadden, kwamen we aan in Putte. We werden 
hartelijk ontvangen door Gemeente Woensdrecht. 
 
De burgemeester, wethouder, gemeentesecretaris en 3 ambtelijk vertegenwoordigers van de TGO 
hielden een inleidend verhaal over de context en het ontstaan van de opvangsituatie in gemeente 
Woensdrecht. Daarna werden vragen gesteld en beantwoord. In reactie daarop werd meer ingezoomd 
op de nodige onderwerpen als zorg, veiligheid, locatiekeuze, informatie, communicatie, participatie, 
integratie. Na de diverse vragen en reacties daarop werden we verdeeld in een paar groepen en 
kregen we binnen en buiten een rondleiding. Aansluitend werd een lunch geserveerd en werd 
gemeente Woensdrecht hartelijk bedankt voor de presentatie en uitleg van de TGO. 
 
Wat mij inhoudelijk bij blijft vanuit het verhaal wat ik gehoord heb zijn de volgende zaken: (ik heb deze 
in wat kopjes verdeeld) 
 
Oorsprong 

- De oorsprong van de TGO komt vanuit crisisnoodopvang in het gemeentehuis en was vanuit 
een groep die daar werd opgevangen. Deze groep is later verhuisd naar Bergen op Zoom. 

- Mede vanwege een groep betrokken ambtenaren is de groep vanuit Bergen Op Zoom ‘terug 
gehaald’ naar gemeente Woensdrecht; 

- Vanwege slechte ervaringen met het COA en de organisatie hieromheen is besloten een TGO 
te realiseren, om daarmee meer regie te voeren over de groep en de organisatie er omheen. 

 
Politiek 

- De TGO is voorafgaand aan communicatie/ informatie besloten in de politiek; 
- Na besluit in de politiek is de omgeving geïnformeerd over de TGO; 
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- De komst van de TGO was geen groot politiek issue.  
- Partijen zagen de nood en het belang om een TGO te realiseren, gezien ook het aanbod van 

een vrijkomend bedrijfspand. 
 
Samenwerking andere gemeentes 

- Er is beperkte samenwerking met andere gemeentes m.b.t. het vluchtelingendossier.  
- Woensdrecht heeft de juiste en betrokken ambtenaren die de TGO voor elkaar heeft gekregen 

qua organisatie.  
- De buurgemeente Bergen Op Zoom die de huidige groep asielzoekers tijdelijk onderdak bood, 

kreeg het goed en duurzaam huisvesten met haar ambtenaren niet voor elkaar. (vandaar dat 
deze groep naar Putte verhuisde) 

 
Opvanglocatie 

- De TGO ligt in het dorp Putte in gemeente Woensdrecht. Het dorp heeft ca. 1500 inwoners en 
is onderdeel van gemeente Woensdrecht (22.000 inwoners). 

- De TGO heeft nu een samenstelling van ca. 100 asielzoekers. Op korte termijn wordt dat 125 
personen.  

- De taakstelling van Woensdrecht is 125 personen, met de TGO voldoet men aan de 
spreidingswet. 

- De TGO is gehuisvest in een vrijkomend bedrijfspand en is gelegen op een bedrijventerrein 
naast een plasticfabrikant; 

- De locatie ligt aan de rand van de wijk; 
- De locatie ligt binnen korte afstand van voorzieningen (centrum) als scholen/ supermarkt etc. 

 
Samenstelling van de groep 

- Er is een verschillende samenstelling van asielzoekers; 
- De verblijfstijd van asielzoekers verschilt erg van elkaar. Soms kort, soms al paar jaar. 
- Het gesprek met COA over nieuwe asielzoekers vindt plaats. Er is enige mate ruimte om te 

sturen in de samenstelling van nieuwkomers.  
- Er is wel afgesproken met COA om een evenwichtige groep in de TGO te houden, zodat niet 

bepaalde groepen/ leeftijden etc. de overhand krijgen. 
 
Communicatie/ participatie 

- Gemeente heeft de buurt alleen geïnformeerd; 
- Er heeft geen participatie plaats gevonden; 
- Omdat het verder goed is ‘geland’ en er draagvlak is in de omgeving, is er verder relatieve 

rust rondom de TGO. 
- Binnen de gemeente en organisatie is men merkbaar soort trots op de TGO en de organisatie, 

omdat de TGO een soort community is waar men samen aan werkt. 
 
Veiligheid 

- In de TGO is er zichtbaar beveiliging aanwezig. Omdat het zo goed gaat in de TGO wordt 
deze in de komende periode waarschijnlijk naar beneden bijgesteld; 

- M.b.t. veiligheid en klachten rondom de TGO gaat het erg goed. Er zijn (echt) geen klachten. 
Er is draagvlak in de omgeving voor de TGO. 

- De gemeente heeft is samenwerking met de omgeving een Buurt Preventieteam opgezet. Dat 
team bestaat uit bewoners die mee denken en op de hoogte zijn. Dit functioneert goed. 

- Er zijn geen extra maatregelen in het openbaar gebied genomen voor veiligheid. 
- Door de gemeente wordt wel aangegeven dat er ook wel eens wat gebeurd in de TGO, net als 

elders. Dat zijn geen grote ernstige zaken, soms een keer huiselijk geweld. Maar het is een 
opvanglocatie met 15 nationaliteiten, met verschillende leeftijden en samenstellingen. Logisch 
dat er wel eens wat wrijving is tussen personen.  

 
Zorg 

- Gemeente Woensdrecht en het Rodekruis beheren de TGO. Vanuit deze organisatie is een 
heel netwerk qua zorg georganiseerd; 

- Dit functioneert heel goed. Snel heeft men in de gaten of er ergens iets mis gaat, omdat de 
gemeente/ Rode Kruis korte lijnen heeft met zorgaanbieders/ huisartsen etc. 
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Onderwijs/ dagbesteding 
- De kinderen gaan naar regulier (basis)onderwijs. De basisschool zit op een paar honderd 

meter afstand in de woonwijk. 
- Volwassenen slapen veelal uit en zijn pas laat op, omdat er geen werk is. 
- Gemeente onderhoudt goede contacten in de reguliere netwerken van het onderwijs en 

kunnen zo goed de ‘toestroom’ vanuit de TGO managen. 
- Volwassenen krijgen dagbesteding op locatie in de vorm van taallessen en andere vormen. 

Daarnaast wordt ook in de TGO zelf geholpen in de schoonmaak en de keuken. 
- Er zijn 4 abonnementen bij de lokale sportschool die (niet op naam) door iedereen zijn te 

gebruiken. 
- In de komende periode wordt meer ingezet om te kijken of men kan gaan voor-inburgeren, 

zodat men eerder aan de slag kan elders. 
 
Integratie 

- De asielzoekers werken niet, zijn vooral in de TGO en krijgen dagbesteding van diverse 
actieve vrijwilligers; 

- Er zijn een aantal bewoners die bij de lokale voetbalvereniging voetballen; 
- Kinderen gaan op school die in de nabijgelegen woonwijk ligt; 
- Er zijn een aantal bewoners die vrijwilligerswerk doen bij verzorgingstehuis Tante Louise; 

 
Financiën 

- Er is goede afstemming over de financiën van de TGO. Alle kosten worden door het COA 
vergoed. 

- De gemeente geeft zelf aan dat men het voor elkaar te krijgt om de organisatie en huisvesting 
beter, efficiënter en goedkoper weet te organiseren dan het COA; 

- Grootschalige inkopen, zoals beveiliging wordt door de gemeente aanbesteed. 
 
 
Carel Smits, Projectmanager Taskforce Huisvesting ontheemden Gemeente Zuidplas 
 
 

 
Lid van de klankbordgroep Regionale Opvang Locatie: 
 
Beste mensen, 
 
Tijdens de laatste klankbordvergadering heb ik al wat gezegd over ons bezoek aan Putte.  
 
Ik ben onder de indruk van de betrokkenheid van de gemeente Woensdrecht. We werden door een 
grote delegatie ontvangen. Burgemeester, Wethouder en gemeentesecretaris waren aanwezig. Zij 
waren ronduit negatief over het COA en hebben de opvang naar zich toe getrokken. Gemeente heeft 
hier de leiding en de betrokken medewerkers zitten er bovenop om de situatie rond de locatie leefbaar 
te houden. Niet het COA, maar de gemeente is aanspreekbaar. 
 
Ten aanzien van de omvang betreft het een locatie voor ca. 100 mensen, die uitgebreid gaat worden 
naar 125. Deze mensen hebben nog geen status. De locatie ligt aan de rand van Putte. Scholen en 
winkels liggen op loopafstand. Er hebben zich nauwelijks incidenten voorgedaan.  
 
Al met al een goed voorbeeld hoe het in de Zuidplas ook zou kunnen. Ik zou hopen dat Wethouder en 
politieke partijen de opzet van de ROL willen spiegelen met de opzet en omvang van Putte.  
 
Tenslotte hebben we op de locatie heerlijk geluncht. Verder complimenten voor degene die dit bezoek 
mogelijk hebben gemaakt. Het was zeer leerzaam. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Hans Borsje 
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Lid van de klankbordgroep Regionale Opvang Locatie: 
 
Ons bezoek aan Putte was indrukwekkend. De manier waarop de gemeente Woensdrecht dit heeft 
aangepakt leverde duidelijk de mogelijkheid van eigen regie door de gemeente zelf. Interessant vond 
ik ook dat de coördinatie in handen van het lokale Rode Kruis lag. Het gebouw was ruim en de grote 
buitenruimte leek heel fijn voor de gasten.  
 
Het verhaal van de vrouw die twee dagen door Nederland gedwaald heeft vond ik schokkend en geeft 
aan dat de landelijke coördinatie en begeleiding niet goed werkt.  
De burgemeester was erg enthousiast en in zijn verhaal kwam duidelijk naar voren dat de Puttese 
bevolking de opvang heeft omarmt wat blijkt uit de vele donaties vanuit de bevolking van kleding en 
speelgoed etc.  
Er is een goed samenwerking met de voedselbank. De mensen koken zelf en de lunch was door hen 
geweldig verzorgd. Duidelijk was dat ook hier dagbesteding een probleem is. Mensen zonder bsn 
mogen niet werken en veel van hen slapen een gat in de dag en gaan laat naar bed om zo de 
verveling overdag tegen te gaan. Er hingen 14 landen vlaggen aan het gebouw: er woonden dus 
mensen uit 14 verschillende landen en dat levert geen problemen op.  
 
Hartelijke groet Annelies Legters 
 

 
Reactie raadslid Damen (PvdA/ Groenlinks)  
 
Het locatiebezoek TGO Putte was zinvol. De wijze waarop het georganiseerd was, het was een TGO. 
Dit laatste heeft echt veel voordelen en vooral de regiefunctie is daarin doorslaggevend. 
 
Bewoners van de TGO werden zoveel als mogelijk betrokken bij de werkzaamheden van de TGO. Het 
oogde rustig, goed georganiseerd. We vernamen dat er weinig incidenten waren en de huisregels 
waren duidelijk.  
 
Kinderen gingen naar de omliggende scholen. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Martin Damen 
 
 

 
 
Wethouder Schuurman: 
 
Nogmaals dank aan het platform asielopvang voor het idee om de locatie in Putte te bezoeken! In 
Zuidplas hebben we op basis van een aantal kaders die in 2021 zijn vastgesteld een verkenning 
gedaan naar een Regionale Opvang Locatie. Dit voorjaar is - na een bewogen debat - besloten om 
door te gaan met de ontwikkeling daarvan. De inspiratie uit het bezoek in Putte is daarmee niet één op 
één te kopiëren naar Zuidplas. Toch kunnen we daar wel ons voordeel mee doen in de verdere 
uitwerking van onze plannen. Ik denk vooral aan hoe de bewoners van de ROL een actieve bijdrage 
kunnen leveren op de locatie zelf; op warme contacten tussen omwonenden enerzijds en begeleiders, 
beveiligers en toezichthouders op en rondom de locatie anderzijds; en op een stevige betrokkenheid 
(regie) van de gemeente bij het reilen en zeilen op de locatie. De klankbordgroep is de aangewezen 
plek om daar verder over in gesprek te gaan met elkaar. 
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